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Protokół 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa

w dniu 22 maja 2012 roku

obecni

1. Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji obecny
2. Radny Marcin Gadecki obecny
3. Radny Kamil Kowalik obecny
4. Radna Zofia Bazańska obecna
5. Radny Marek Rajca obecny
6. Radny Władysław Oczkowicz obecny
7. Radny Mirosław Kędzierski obecny

tematy posiedzenia

1. Zaplecze techniczne i finansowe Ochotniczej Straży Pożarnej
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych
3. Sprawy bieżące

w posiedzeniu uczestniczyli
Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej Czesław Meronów, Skarbnik OSP Czeladź Tomasz Jurczak, 
Naczelnik OSP Marek Popielski  Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Niebylski.

Posiedzenie komisji odbyło się w siedzibie OSP Czeladź

Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji: Proszę o kilka słów wprowadzenia

Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej Czesław Meronów: Opieramy się głównie na środkach 
finansowych pochodzących z dotacji przekazanej z Urzędu Miasta. Z tych środków kupujemy 
umundurowanie, sprzęt, paliwo.

Skarbnik OSP Czeladź Tomasz Jurczak: Odczytuje sprawozdanie finansowe OSP za 2011 rok.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Radny Wiesław Konderak
3. Naczelnik OSP Marek Popielski
4. Prezes OSP Czesław Meronów
5. Radny Marcin Gadecki
6. Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Niebylski

Komisja Bezpieczeństwa wnioskuje o rozpatrzenie możliwości zabezpieczenia dodatkowego etatu 
dla jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Czeladzi na okoliczność pozyskania nowej jednostki 
bojowej- samochód ciężarowy.

Głosowanie

głosów za 7



głosów przeciw
głosów wstrzymujących się 

Komisja Bezpieczeństwa wnosi o zobowiązanie właściciela budynku byłego kina Uciecha do 
zabezpieczenia obiektu przed spadającymi dachówkami i tynkiem na teren działki Ochotniczej 
Straży Pożarnej. Spadające elementy budynku zagrażają bezpieczeństwu przebywających na 
obiektach OSP strażaków i innych osób korzystających z tych obiektów.

Głosowanie

głosów za 7
głosów przeciw
głosów wstrzymujących się 

Komisja Bezpieczeństwa zwraca się z prośbą do Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji o pomoc 
w zorganizowaniu razem z Ochotniczą Strażą Pożarną w Czeladzi sprawnościowego turnieju 
pożarniczego dla szkół podstawowych i gimnazjalnych w bieżącym roku i w latach następnych.

Głosowanie

głosów za 7
głosów przeciw
głosów wstrzymujących się 

Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji: Zamykam posiedzenie Komisji 
Bezpieczeństwa.

Protokołował        Przewodniczący
Krystian Załęczny Komisji Bezpieczeństwa

      Wiesław Konderak


